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Zápis z jednání  
oblastního výboru ČJF –  Středočeská oblast  

č. 2/2020 

Den konání 3. 2. 2020 

Místo konání Kladno 

Čas  Od 10:00 Do 15:00  

     

Přítomnost členů OV Václav Drbal, 
předseda 

přítomen 

Ing. Pavlína Bůžková, 
člen OV 

přítomna 

Ing. Antonín Klauz, 
člen OV 

přítomen 

Michael Moudrý, člen 
OV 

přítomen 

Ing. Michael Veselý, 
člen OV 

přítomen 

  

  

Přítomnost hostů Jana Nosková, 
sekretář 

přítomna 

Přítomnost dalších osob    

  

 

 

Program jednání: 

1. Schválení programu jednání: 

2. 
2.1 
2.2 

Předseda OV 
Projekt K. Vašáková – SCM 
Zápis z VV z 3. 12. 2019 

3. Ekonomika 

4. 
4.1 
4.2 
4.3 
4.4 
4.5 
4.6 
4.7 
4.8 
4.9 

4.10 
4.11 
4.12 
4.13 
4.14 
4.15 
4.16 

Rozhodnutí OV 
ZZVJ 
Středočeská jezdecká liga, Český pohár ČJF 
Pověřená osoba - vzdělávání 
Jarní drezurní školení 
Žádosti o udělení výkonnostních odznaků, Čestné odznaky 
Žádost komise všestrannosti 
Vznik nových subjektů 
Stávající školitelé, návrh nového školitele 
OPP 
Žádost A. H. 
Galavečer oblasti 
Návrh změny STP OM pony 
Závody – zápis do kalendáře 
Stížnost 
Nákup PC 
Příští jednání OV 

5. Rozhodnutí per rollam 

Usnesení č.1/10/19 OV schvaluje navržený program. 
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Hlasování Pro:5 Proti:0 Zdržel se:0 

2. 
 

2.1. 

Předseda OV Středočeské oblasti: 
 
Předseda oblasti podal OV informace ohledně průběhu Projektu (uznávací řízení 

Krajského projektu – SCM), zpracovaný Mgr. K. Vašákovou. 

Ing. Bůžková podala OV informaci, že první termíny tohoto projektu proběhly na 

obou střediscích bez problému. Podíl oblasti na těchto akcích se bude řešit až 

v průběhu druhého termínu. 

Současně bylo zdůrazněno, že i nyní je možnost se do projektu zapojit dodatečně, 

a to v pozici náhradníků. Pokud by v průběhu roku byli noví zájemci  účast, lze tuto 

možnost projednat. 

Usneseni 2.1/2/20 OV bere informace na vědomí ohledně dalšího průběhu v tomto bodu. Trvá. 

2.2. OV přečetl Zápis z jednání VV ČJF ze dne 15. 1. 2020 s poznámkou ohledně 

neřešení podnětů z oblastí z důvodu časové vytíženosti VV ČJF – především pak 

praktické podněty k distribuci informací o změnách pravidel. 

Usnesení 2.2/2/20 OV bere Zápis na vědomí. 

3. 
 

Ekonomika 
Sekretářka oblasti informovala o skutečnosti, že ze strany sekretariátu stále 
pokračují problémy s včasným proplacením faktur, i když jsou z její strany předány 
podklady včas a v požadované podobě. A to bohužel i po jejích častých urgencích. 
Bohužel to je příčinou dalších problémů, které kazí dobré jméno celé ČJF. 
OV se dotazuje na sekretariát ČJF, zda není téma prověřit, zda je zasílání dokladů 
k úhradě elektronickou cestou tou ideální variantou. Pokud by bylo zásadní 
odeslání v papírové formě či přes centrální úložiště, bylo by průkaznější ověření 
odeslané a přijaté pošty. Dále žádá o potvrzení, zda směrnice o náhradách a DPP 
pro rok 2020 byly schváleny ve znění, jak je nyní vyžadováno sekretariátem (sazba 
150,- Kč na hodinu, vše pouze na DPP, nemožnost fakturace). 
Dále ing. Bůžková informovala o aktuálním stavu výsledků oblasti v systému 
Xaverius, oblast i po doložení a doúčtování chybějících dokladů roku 2019 
rozpočet nepřečerpá. V systému chybí některé doklady schválené na posledním 
OV, dle informace dodavatelů, nejsou ani proplacené. Sekretářka oblasti prověří 
v JISu výši příjmu za poplatky 2019 oproti zaúčtované částce (úkol z minulého 
OV), a zda jsou v účetnictví všechny doklady za cestovné z konce roku. 

Usnesení č.3.1/2/20 OV bere na vědomí. 

4.1 ZZVJ 2020 

 ZZVJ Heroutice 6. 2. 2020 – tento termín byl zrušen z důvodu nízkého 

počtu přihlášených – 1 osoba. 

 ZZVJ 12. 3. 2020 – OV stanovuje komisi ve složení – Ing. A. Klauz -  hl. 

komisař, Ing. M. Veselý, J. Šteker – komisaři, M. Perníček nebo J. 

Perníčková – náhr. komisař. 

Usneseni č.4.1/2/20 OV schvaluje komisi na ZZVJ Heroutice 12. 3. 2020. 

Hlasování Pro:5 Proti:0 Zdržel se:0 

4.2. OV jednal po podobě SJL v návaznosti na uveřejněná a schválená pravidla pro 

Národní pohár ČJF a u skoků i o schváleném finálovém závodu. OV souhlasí 

s úpravou pravidel SJL dle pravidel finále tak, aby bylo možné obě aktivity propojit. 

OV pověřuje a žádá, administrátorku SJL Janu Holíkovou, aby do pravidel pro 

skoky zpracovala návrh, kde bude zohledněna změna věkových kategorií mládeže 

a potřebnost stylových soutěží. OV odsouhlasil, že maximální podpora jednoho 

kola bude 4 tis. (část centrální podpora a část oblastní), a to dle konkrétní struktury 

daného kola. 
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M. Moudrý se nabídl, že téma stylových soutěží připraví z pohledu nové legislativy 

pro rok 2020,  a dále pak předá administrátorce. Bylo zmíněno, že optimální 

řešením stylových soutěží by bylo maximální využití oblastních stylových 

komisařů, bohužel z pohledu plošné dostupnosti jich není dostatek. 

Dále je u stylových soutěží u některých pořadatelů problém s odpovídající kvalitou 

stavitelů parkurů. 

Dále pak je třeba připravit dle výše uvedeného návrh metodiky pro pořadatele. 

Bylo diskutováno téma výpočtu výsledků SJL pro ostatní disciplíny. Bylo 

konstatováno, že výsledky a pravidla chybí na webu oblasti. Pro rok 2020 

administrátorka SJL připraví po konzultaci s ostatními členy OV pravidla pro 

všechny disciplíny. Dále bude zřízen další administrační přístup na web oblasti, 

aby bylo možné na něj vkládat některé údaje i dalšími osobami. 

Usnesení č.4.2/2/20 
 

OV schvaluje odhlasované postupy. 

Hlasování Pro:5 Proti:0 Zdržel se:0 

4.3. 

 
 

 

OV na svém minulém jednání vyzván ČJF ke stanovení osoby, odpovědné za 

vzdělávání v oblasti. OV jmenoval Ing. Martinu Janošíkovou. Sekretářka oblasti 

vznesla na ČJF dotaz, jaká bude náplň práce této odpovědné osoby. 

Dosud ze strany centrály nedošlo ke zpětné vazbě s informací, jak bude probíhat 

spolupráce s uvedenou osobou. 

Do příštího jednání OV si členové výboru připraví podklady s předpoklady 

očekávání od M. Janošíkové, je konstatováno, že o zapojení do organizace 

školení M. Janošíková nejeví zájem. . 

Usnesení č.4.3/2/20 
 

OV vyčkává odpovědi ČJF ohledně náplně práce kontaktní osoby oblasti – 
vzdělávání. 

4.4. 

 
 

 

OV byl drezurní komisí ČJF požádán o stanovení termínu Jarního drezurního 

školení. OV stanovil termín 29. 2. 2020, 10:00 hod, místo školení – spartakiádní 

stadion Strahov, místnost č. 209. Školitel H. Žižková.  

Administrací školení je pověřen sekretář oblasti ve spolupráci M. Janošíkovou, ta 

tuto aktivitu odmítla. 

V disciplíně skoky, drezura a všestrannost bylo prověřeno, zda je v tomto roce 

potřeba uspořádat refreshing samostatné pro naši oblast, a OV rozhodl o spojení 

tohoto refreshingu s oblastí Praha. Termín – 11. 3. 2020, spartakiádní Strahov, 

školitel M. Blažek. 

Administrací školení je pověřen sekretář oblasti ve spolupráci s I. Hůlkovou. 

Sekretářka oblasti upraví v JIS a odešle všem rozhodčím informaci. 

Dále OV navrhuje VV, že by bylo v letošním roce potřebné uspořádat společné 

školení schvalovávatelů rozpisů, a dále uvažovat o školení pro pořadatele a 

zpracovávatele výsledků. 

Usnesení č.4.4/2/20 OV schvaluje termín, místo a školitele Jarního drezurního školení a 
Refreshingu pro rozhodčí – skoky, drezura, všestrannnost. 

Hlasování Pro:5 Proti:0 Zdržel se:0 

4.5. 

 
 

OV schvaluje udělení výkonnostních odznaků ČJF: 

 Adéla Dvoranová (B3779), sportovní odznak pony – skoky, příloha 4.5.1 
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  Helena Šťastná (B3804), bronzový odznak skoky, příloha 4.5.2 

Sekretář oblasti se pokusí zajistit dodání odznaků do data konání Galavečera, aby 

mohlo dojít k jejich předání v rámci této slavnostní akce. 

Usnesení č.4.5/2/20 OV schvaluje udělení výkonnostních odznaků. 

Hlasování Pro:5 Proti:0 Zdržel se:0 

4.6. 

 
 

 

OV  obdržel informace o zahájeném kurzu pro stavitele všestrannosti a skoků, 

jehož začátek proběhl 11. 1. 2020 na SZEŠ a OVŠ Benešov s počtem: 

 9 účastníků v disciplíně všestrannost, školitel S. Heidenreichová 

 22 účastníků v disciplíně skoky, školitel J. Šíma 

Administrací kurzu je pověřen sekretář oblasti ve spolupráci s A. Klauzem. 

Usnesení č.4.6/2/20 OV bere informace na vědomí. 

4.7. 

 

OV schvaluje vznik nových subjektů: 

 FO Monika Suchoparová 

 KV Equiteam, z.s. (Hana Veselá) 

 FO Petra Čutková 

 Green Valley, z.s. (Veronika Neumannová)  

Usnesení č.4.7/2/20 OV bere na vědomí vznik nových subjektů. 

Hlasování Pro:5 Proti:0 Zdržel se:0 

4.8 OV obdržel žádost od M. Blažka o dodání jmen školitelů, kteří budou v naší 
oblasti v roce 2020 školit. Administruje sekretář oblasti, dodá jména H. Žižková, 
V. Drbal, M. Blažek. 
OV dodatečně navrhuje nového školitele v disciplíně skoky – MVDr. Marcela 
Burešová, B0903. 

Usnesení 4.8/2/20 OV schvaluje návrh nového školitele. 

Hlasování Pro:5 Proti:0 Zdržel se:0 

4.9 OPP 
OV jednal o předběžných soustředěních oblasti (oblastní SCM), vypsaných 
v rámci projektu OPP s předpokladem: 

 skoky mládež s ubytováním spoluúčast – projekt K. Vašákové 

 všestrannost – Přeštěnice – termín 27. – 29. 3. 2020, v rozsahu jako 
v podzimním termínu vč. úhrady nákladů na ubytování a stravování, 
odpovědná osoba za realizaci a administraci J. Štván (bude informován 
sekretářkou oblasti), a za průběh po odborné stránce A. Klauz (organizace 
a garance regulérnosti tréninků a zpracování závěrečných zpráv) 

 drezura a pony – v režimu pouze podpora pronájmu ploch a nákladů na 
trenéra – nová oblastní metodika pro jaro 2020 

P. Bůžková zaktualizovala dokument dle dohodnutých úprav (max. 2 podpořené 
akce na jednoho pořadatele, podpora jednoho účastníka max. 2x, u účastníků 
SCM možná podpora pouze v rámci jiné disciplíny, postup při účasti dvou trenérů, 
a podpora trenérů pouze z oblasti B) a potencionálním pořadatelům odeslal 
sekretář oblasti. 
OV již obdržel žádosti z JK Mělník (23. 2. 2020 a 7. 3. 2020), Horse-Support a JK 
Heroutice o pořádání akcí v tomto režimu. U JK Heroutice ještě nebyl dodán návrh 
termínů a informace o trenérech, 

Usnesení 4.9/2/20 OV schvaluje navržené postupy a termíny JK Mělník. 

Hlasování Pro:5 Proti:0 Zdržel se:0 

4.10 OV obdržel žádost pana A. H. ohledně nevhodných praktik v jezdeckém subjektu 
paní L. Š. v oblasti financí a snaze zabránit přestupu do jiného subjektu ČJF. 
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OV pověřuje sekretáře oblasti odpovědí ve znění, že možnosti OV jsou v těchto 
případech omezené a fungování členů v jezdeckém subjektu je věcí dohody, 
smlouvy a Stanov daného subjektu. Zároveň však bude tazateli sděleno, že 
přestupu do jiného subjektu mu nemůže být bráněno. 

Usnesení 4.10/1/20 OV schvaluje navržený postup. 

Hlasování Pro:5 Proti:0 Zdržel se:0 

4.11 OV jednal o podrobnostech pro Galavečer Středočeské oblasti, který se bude 
konat 22. 2. 2020 v Městském a společenském domě v Kolíně. 
Hlavní organizátor A. Halíková, moderátor M. Hyka. 
Sekretář oblasti seznámil OV s přehledy umístěných a OV byl stanoven systém 
vyhodnocení v jednotlivých kategoriích. Zkontaktováním jubilantů byl pověřen 
sekretář oblasti, do data jednání OV účast potvrdili tři jubilanti. 
OV schvaluje na ples režim oceněný + jedna osoba doprovodu zdarma. Na 
vyhodnocení je účast zdarma pro libovolný počet osob. 
Zajištěním organizačních záležitostí ohledně místa pořádání a technického 
zajištění je pověřen předseda oblasti V. Drbal. 
Bylo konstatováno, že z důvodu komplikací upomínkové předměty pro 
vyhodnocené budou ve všech  kategoriích stejné bez ohledu na počet ocenění na 
jednu osobu.. Sekretářka zaslala předsedovi oblasti počty oceněných pro jejich 
zajištění. 
Sekretář oblasti seznámil OV s celkovou výší výplaty za umístění v seriálu SJL 
ve všech disciplínách v celkové výši 134.000,- Kč. Převod těchto financí na účet 
sekretáře jako provozní zálohu zadministroval předseda oblasti. Sekretář oblasti 
je odpovědný za výplatu těchto financí na Galavečeru oblasti, dále dokumentací 
podpisů na výplatní listině, schválené ČJF. 
OV dále odsouhlasil vyhlášení JO La – Boheme Zduchovice nejúspěšnějším 
subjektem oblasti. Zkontaktuje sekretář oblasti. 
Režim Galavečera – 15:00 prezence, 16:00 vyhodnocení, 19:00 začátek 
Galavečera. 

Usnesení 4.11/2/20 OV bere na vědomí. 

4.12 OV obdržel od paní K. Vašákové návrh na změny STP pony při OM. Návrh 
považuje za přínosný, ale vzhledem k termínu již pro letošní rok zůstanou STP 
OM Pony zachovány s tím, že se touto problematikou bude OV zabývat znovu po 
ukončení sezony 2020. 

Usnesení 4.12/2/20 OV schvaluje projednání změny STP OM pony na podzim 2020. 

Hlasování Pro:5 Proti:0 Zdržel se:0 

4.13 OV schvaluje dodatečný zápis do kalendáře závodů (zažádáno v období, kdy 
byly ještě možné změny z pozice sekretáře, akce je v režimu schválení VV): 

 4. - 6. 9. 2020 Farma Ptýrov – Finále Národního poháru ČJF-dle 
zaslaných pravidel pro finále schválených VV 

Usnesení 4.13/2/20 OV schvaluje vložení závodů do kalendáře. Zajišťuje sekretář oblasti. 

Hlasování Pro:5 Proti:0 Zdržel se:0 

4.14 OV se zabýval doručenou stížností dotčených J. G., J. K., M. M., M. P., členů 
Středočeské oblasti a vzhledem k závažnosti projednávaného skutku tuto stížnost 
předkládá jako návrh na zahájení Disciplinárního řízení k Disciplinární komisi ČJF, 
a to ihned a bezodkladně. Administrací je pověřen sekretář oblasti – odeslání 
podnětu ihned po skončení jednání OV. 

Usnesení 4.14/2/20 OV schvaluje navržený postup. 

Hlasování Pro:5 Proti:0 Zdržel se:0 

4.15 Investice: 
OV jednal o nákupu oblastní fotobuňky a vyřazení stávajících z provozu. 
S ohledem na to, že oblastní fotobuňky jsou téměř nefunkční, byly konzultovány 
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možné varianty. Po zkušenostech z praxe nezávisle na typu a hodnotě daného 
zařízení bylo konstatováno, že režim užívání techniky s možností zapůjčení bez 
účasti zodpovědné osoby osobně na závodech, není reálný. V případě, že bude 
k zařízení určena pro obsluhu stálá osoba, jedná se o nepřímou podporu příjmu 
za službu při závodech. Téma trvá, navíc je třeba prověřit stav staré fotobuňky, 
prověřit její režim užívání, a případně jí vyřadit. 
OV po stížnostech sekretáře oblasti na nefunkčnost notebooku projednal návrh na 
nákup nového přístroje. Návrh byl schválen. 
Zajištěním je pověřen sekretář oblasti. 
Současně so ohledem na tuto skutečnost OV žádá pro kontinuální zajištění 
komunikačních možností v případě problémů o zřízení přístupů pro Ing.Pavlínu 
Bůžkovou – a to pro administraci webu oblasti, JISu na úrovni sekretáře, do 
centrálního úložiště dokumentů ČJF, a nastavení odesílání kopie e-mailu 
sekretáře oblasti pro e-mail pavlinab@mybox.cz. 

Usnesení 4.15/2/20 OV schvaluje nákup nového notebooku, určeného pro práci sekretáře 
oblasti. 

Hlasování Pro:5 Proti:0 Zdržel se:0 

4.16 OV schvaluje datum příštího jednání OV na 11. 3. 2020 v 10:00 hodin, Kladno. 

Usnesení 4.16/2/20 OV schvaluje jednání OV na 11. 3. 2020 v 10:00 hod., Kladno. 

Hlasování Pro:5 Proti:0 Zdržel se:0 

5. 
5.1. 

Schváleno per rollam 
OV v tomto období neměl žádné schválení per rollam. 

  
Z toho podněty pro Výkonný výbor ČJF: 

1. 
 
 
 

       
       2. 

 
3. 
 
 

4. 
 

5. 
 

6. 

OV schvaluje udělení výkonnostních a čestných odznaků ČJF: 

 Adéla Dvoranová (B3779), sportovní odznak pony – skoky, příloha 4.5.1 

 Helena Šťastná (B3804), bronzový odznak skoky, příloha 4.5.2 

OV žádá centrálu o prověření opožděných úhrad faktur z prosince a potvrzení, že budou 

zaúčtovány do roku 2019 a oficiální zdůvodnění, proč k dané situaci došlo. (3.1/2/20) . 

OV schvaluje návrh na nového školitele v disciplíně skoky – MVDr. Marcela Burešová, B0903 

(4.8/2/20). 

Vzdělávání – komunikace se zástupcem oblasti, školení schvalovávatelů rozpisů (4.3, 4.4.) 

Podnět disciplinární komise (4.14./2/20) 

Nákup nového notebooku a zřízení nových komunikačních přístupů (4.15/2/20).  

 

 
        Zapsala: Jana Nosková 


